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SPØRRING BØRNEHUS                                           

              Dagtilbud                     302 
     Gl. landevej 29 

     8380 Trige 

     8713 8371 

     misa@aarhus.dk 

 
23. februar 2009 

Referat af Bestyrelsesmøde d.12. januar 2009  
 
Til stede (vi var fuldtallige)  

Mette, Kristine, Jannie, Mads, Poul, Lise, Sissel, Sisse, Karen, Inga, Mick, Anne,   

og Kirsten som gæstedeltager til punkt 2. 
 

Dagsorden: 

1:Godkendelse af dagsorden 

2:Madordning i Spørring Børnehus 1. august 2009 
3:En leg  

4:Præsentation af Sprogvurdering – et tilbud 

5:Præsentation af medborgerskabsprojekt 
6:Referater/orienteringer 

7:Punkter til næste møde 

8:Eventuelt 
9:Evaluering af mødet 

 

Ad 1: Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. Mick beklagede den sene udsendelse. 
 

Ad 2 : Madordning i Spørring Børnehus 1. august 2009? 

Der lå et forslag til en måde at afvikle det ”obligatoriske frokostmåltid” fra 1. august 
2009. (Se bilag) Forslaget blev enstemmigt vedtaget. Det betyder, at vi beholder 

Kirsten ( vores køkkenassistent på 31 timer. Hun arbejder fire dage om ugen.  

Vi mener god mad er vigtig og vil ( akkurat som nu) gerne bevare vores luksus 
således, at vi laver en fuldkostordning – for vuggestuen fem dage om ugen – og for 

børnehaven ugens første fire dage. Om fredagen skal børnehavebørnene selv have en 

madpakke med til eftermiddagen. Vi er dermed madmæssigt meget bedre stillet end 

lovgivningskravet, idet børnene både får morgenmad og eftermiddagsmad udover 
lovgivningskravet, som er et frokostmåltid. Til gengæld vil vi gerne have, at i ferier og 

ved Kirstens sygdom laver vi kun det lovgivningsmæssige frokostmåltid. Børnene skal 

i disse tilfælde selv have eftermiddagsmadpakker med. 
 

 

Ad 3: en leg. 

Vi spillede ”Hvem gemmer mønten eller hvornår falder tiøren?”.  
Vi var to hold og hold A slog hold 1 klart. 

 

 
Ad 4 : Præsentation af sprogvurdering – et tilbud. 

Her redegjorde Mick for tilbudet om sprogvurdering til alle børn mellem 3 år og 3 år 

og fire måneder. ( Det havde også været oppe på bestyrelsesmødet d. 19 november) 
.Der blev også redegjort for TRASS værktøjet af Inga, og Mick kom ind på tilbudet 

omkring Status – udviklingssamtaler, der ligesom sprogvurderingen var et frivilligt 

tilbud til børnene, som forældrene kunne benytte. Mick og Mads udfærdiger et 

nyhedsbrev til alle forældre omkring sprogvurdering og kostordning. 
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Ad 5 : Medborgerskabsprojektet. 

Mads orienterede om det møde, vi havde med videncenter for Integration, omkring 

evalueringsværktøjer til Spørring Børnehuses medborgerskabsprojekt ” De fire 

fællesskaber” . Mødet udtrykte enighed om, at vi skulle bruge mange forskellige 
evalueringsværktøjer ( Det talende børneskema, interview med udvalgte forældre og 

medarbejdere, pædagogiske vurderinger m.m.) Evalueringen skulle være forskellig i 

forhold til de forskellige aldersgrupper. Der skulle både være en bred evaluering (hvor 
man spurgte alle børn og forældre om noget) og dyp (på forhånd udvalgte børn og 

forældre som man spurgte mere ind til).  

Projektet omfatter alle børnehavens børn og går i gang d.15 august og slutter fredag 

d.18 december.  
Alle gav udtryk for at de glædede sig til at følge projektet og der var enighed om, at vi 

kunne få rigtig meget viden til institutionen gennem forsøget med de fire 

fællesskaber.( Projektet er udførligt beskrevet i slutningen af vores lokale 
udviklingsplan). 

 

 
Ad 6. Referater og orienteringer. 

Inga fortalte, at hun skulle på diplom-praktikvejlederkursus fra uge 8-13. Andrea er 

vikar. 

Jannie fortalte lidt om den nye legepladsstøtteforening, som holder møde d. 21. 
januar kl. 16.30 

Mick fortalte om p-weekenden  der havde ”de gode relationer” som emne, netop, fordi 

det efter hans mening kendetegner Spørring Børnehus. 
 

 

Ad 7. næste møde d. 24 februar kl. 17.30 -20 
1. Det udskudte punkt omkring vores lokale udviklingsplan ( en diskussion af hvad 

vi synes 3 årige skal kunne – eller hvordan ser læringsmiljøøet ud i vores 

vuggestueafdeling? 

2. Der bliver et punkt omkring en ”sukkerpolitik” på institutionen. 
3. Der bliver et længere punkt om vores nye hjemmeside som formmæssigt er 

klar til brug. Mads vil gennem gå den. 

4. Endelig kunne der komme et punkt omkring en kvalitetsrapport, som skal laves 
i foråret. Mick fortæller nærmere.  

5. Herudover kom de faste orienteringspunkter på. 

 
 

Ad 8: Eventuelt 

Her udspandt sig en diskussion omkring det rigtige eller forkerte i, at børn måtte få 

sukker på havregrøden. Mick oplyste, at det kunne man efter hans mening ikke tage 
en beslutning om under eventuelt. Derfor blev ”sukkerpolitiken ” sat på til næste 

møde. 

 
 

Ad 9: Evaluering af mødet. 

Der var generelt stor tilfredshed med mødet. Det havde været godt, at skulle tage 

stilling til et forslag fra Kristen og Mick, der var blevet sendt ud i forvejen. 
Alle fremhævede, at de var glade for at kunne beholde Kirsten, og den 

luxusmadordning, som blev vedtaget.  

 
Det var hvad referenten ( Mick) havde fået ud af mødet. 

Der er lavet enkelte rettelser d 15 janauar, så dette er det endelige referat. 

 

 


